
 
Rapport från Licensnämnden för verksamhetsåret 2024/2025 

På årsmötet 16 juni 2024 valdes följande ledamöter till Licensnämnden: 
Ordförande 2 år Stefan Norell 
Ledamot 2 år Hannes Larsson 

Ledamot Åsa Byström har 1 år kvar på sin mandatperiod. 
 

Licensnämnden har under året haft 3 protokollförda möten för behandling av inkomna 
underlag från föreningar för bedömning om elitlicens ska ges. På nämndens möten är 
förbundets ekonomiansvarig adjungerade. Förbundets ekonomiansvarig har varit 
sekreterare på nämndens möten och har tillsammans med Sportkontoret förberett 
samtliga ärenden inför beslut samt även hanterat kommunikation avseende fattade beslut 
till föreningar. 

 
Under verksamhetsåret 2024/2025 har 119 föreningar behandlats avseende tilldelande av 
elitlicens. Av dessa har 5 föreningar, beroende på negativt eget kapital inte klarat kriterierna 
för elitlicens. Dessa föreningar har spelat under s.k. handlingsplan för att slutligt bedömas 
baserat på årsredovisning per 30 april 2025 vilket kommer ske vid Licensnämndens första 
möte inför säsongen 2025/26. 

5 föreningar som var nya i Allsvenskan Dam eller Division 1 Herr omfattades av 
övergångsreglerna vilket i korthet innebär att de får ett år på sig att åtgärda det som gör 
att elitlicens inte kan beviljas och prövas först år 2 (2025/2026) som förbundsserieförening.  

 
 

 
För Licensnämnden 

Hermine Dahlerus e.u 
Ekonomi och administrativ 
chef 


